
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 991

Er det ministerens opfattelse, at der for nuværende foregår brug af ulovlige sprøjtemidler i
landbruget, eller om fund af rester af ulovlige sprøjtemidler i drikkevandet sandsynligvis
stammer fra tidligere tiders anvendelse, men hvor effekten først ses nu, jf. samråds-
spørgsmål Å om sprøjtegifte i drikkevandet? Hvis ministeren er bekendt med nutidig brug
af ulovlige sprøjtemidler i landbruget, hvad vil ministeren så gøre herved?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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